

လါအီကူး ၅, ၂၀၂၃

ဆု DCSD မိတ်ဆက် ကိုဖိတဖန်,

တူလီဗိုလ်တိုက်သုဆု ၂၀၂၃-၂၀၂၄ တ်မလီနံနံနီလီ။ ယဟ်ကဖာလယသးလ၊ ယအိဉ်ဒီးတံးခွဲးတံးယာ်လ၊ ကမဘၣ်တံးလ၊နဂီၢ်လီ။ ယသုဉ်မုာ်သးမုာ်လ၊ နတံးဟ့ၣ်လီသးအပတီၢ်ဒီး နတံးဆိဉ်ထွဲကမုာ်တံးကုာ်ဘၣ်ကုာ်သုအဖိခိဉ်န့ၣ်လီ။ ယတံးပညိဉ်ကွာ်စိလ၊ DeKalb ဒီထံဉ်ကီၢ်ရုာ်ကွာ်ဟီဉ်ကဝီန့ၣ် ပဉ်ယုာ်ဒီးတံးဟ့ၣ်လီသးလ၊ တံးထဲသီးတုးသီးဒီး တံးဒုးပဉ်ယုာ်ပုာ်ခဲလကလ၊ ပတံးမအသနာဉ် ခဲလကအပူန့ၣ်လီ။ ယနာ်လ၊ ကွာ်ဖဲခဲလက ကြားအိဉ်ဒီးတံးခွဲးတံးယာ်လ၊ ကမန့ၢ် တံးကုာ်ဘၣ်ကုာ်သုအကံာ်စိပတီၢ်ထီလ၊အတ ဒီးသန့ထီဉ်အသးလ၊ အထံးအခံဒီး မုာ်ကွီုလဲကွာ်ဂုာ်ဝီအပတီၢ်အဖိခိဉ်ဘၣ်န့ၣ်လီ။

ယတံးဟ်လုာ်ပဉ်ပွဲတံး အသးကံာ်န့ၣ်, ဒီးသန့ထီဉ်အသးလ၊ တံးထံဉ်ပုာ်ကညီအလုာ်အပူ, တံးလုာ်တံးပွဲလ၊ တကဒီးတကအပူ, တံးဟ် ကဲတံးလ၊ ပဲတကစုာ်စုာ် ပဟ့ၣ်လီအီသုလ၊ ကမကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ် DCSD အတံးဖဲတံးမ, ဒီးလခဲကတံာ်, ကမလီတံာ် တံးမလီမဒီးအတံးကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ်လ၊ ပုာ်ကွီုဖိကိးဂဒဲးအဂီၢ်န့ၣ်လီ။

ဒ်ပစးထီဉ်လဲ ပတံးလဲလ၊အမုာ် “တံးမတံာ်တံာ်လ၊ တံးဖျိးစိအဂီၢ်” (“Disrupting for Excellence”) – လ၊အမုာ်တံးအိဉ်ဒီး တံးအိဉ်ဒီးတံးသုဉ်ဒုသးဒု အလ၊အပုးလ၊ကမတံးလီအီလ၊ ကမအိဉ်ထီဉ် တံးအစာလ၊အလိဉ်ဘၣ်ဝဲတဖန်- ပကသုဉ်နီဉ်သကိး လ၊ပကအိဉ်ဒီးတံးပညိဉ်ကွာ်စိလ၊ တံးခွဲးတံးယာ်တဖန်လ၊ အအိဉ်ထီဉ်လ၊ ပတံးမတံာ်တံာ်လ၊အဂုးတကပ၊အစာတဖန်န့ၣ်တက့ၢ်. တံး လ၊အရုဒိဉ်ကတံာ်န့ၣ်မုာ်ဝဲ, တံးတတံာ်လ၊ ပဲတကစုာ်စုာ် ပကဟ်ဖျါထီဉ် ပ H-PRIDE ကိးမုာ်န့ၣ်ဒဲးန့ၣ်လီ။



DeKalb ဒီထံဉ် ကီၢ်ရုာ်ကွာ်ဟီဉ်ကဝီ အကံာ်အစီအမုာ်သး ဗုခါ-

- H** တံးလီကုာ်ပုာ်ကညီ-တဗျုလ ပကပကကုာ်ဆုဉ်ပဉ် တံးမလ၊အကီၢ်နီဉ်လ၊ တံးကဘၣ်မကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ်သကိးလ၊ DeKalb ကီၢ်ရုာ် ကွာ်ဟီဉ်ကဝီအပူန့ၣ်, ပကဘၣ်ဆဲးကွီုဖိပသးဒ်ပုာ်ပုာ်ကညီတဖန်အသီးလ၊ အအိဉ်ထီဉ်လ၊ တံးသုဉ်ညါဟ်ပုာ်နီဉ်တံးအလုာ်အပူဒီး တံးအကုာ်ပုာ်အကတဖန် ဒ်အမုာ်တံးအိဉ်ဒီးတံးဒုန့ၣ်မုာ်တံးလ၊ အမုာ်တံးကတံာ်ဘၣ်န့ၣ်လီ။
- P** တံးမတံာ်အတံးသုတံးဘၣ်- တံးကဘၣ်ဟ်ဖျါအီလ၊ ပတံးမတံာ်အတံးသုတံးဘၣ်ဒီး နီၢ်ကစီအဂီၢ် တံးအိဉ်ဒီးပုာ်အပတီၢ်ခဲလကအပူန့ၣ် လီ။ ပတံးကတံာ်ကအတံးသုတံးဘၣ်အီ, ပတံးဟ်သုဉ်ဟ်သးလ၊ ပတံးတဲသကိးအကုာ်လီသး, တံးသုဟ်ဖျါဒီး, ဒီး တံးအကတံာ်ဘၣ်ဘၣ် လ၊အမုာ် တံးသကိးပပလအဟ်ဖျါထီဉ် ပအိဉ်ဒီးတံးမတံာ်အတံးသုတံးဘၣ်တဖန်န့ၣ်လီ။
- R** တံးဟ်ကဲ- တံးမတံာ်အအိဉ်ဒီးအယာ်အိဉ်ဒီး တံးမတံာ်အအတံးသုတံးဘၣ်န့ၣ် အသုဉ်ထီဉ်အသးလ၊ တံးဟ်ကဲဒီးယံးဘးအအိဉ်ဒီးန့ၣ်လီ, ပ ဂုာ်လီသးတကဒီးတကလအပူဒီးတံးသံဉ်ပုာ်အီ, ပဟ်လုာ်ဟ်ပုာ်, တံးလီအီလီသး, ဒီးပဟ်လီဟ်ကဲတံးထီဉ်လ၊အလီအီလီသးတဖန်န့ၣ် လီ။
- I** တံးတံးတံးလီ- မုာ်တံးလအဘၣ်ထီဉ်လီသးဘုးဘုးတံးတံးဒီး တံးအိဉ်ဒီးတံးမတံာ်အအတံးသုတံးဘၣ် ဘၣ်ဆုဉ်ပဉ်ယုာ်ဒီး တံးသုဉ်တံးသးလ၊ တံးတံးတံးလီ, ဒီးတံးလုာ်ပဉ်ပုာ်အတံးသုဉ်ညါတံးဂုးတံးအအဆလ၊ တံးမတံာ်အအပူန့ၣ်လီ, တံးဟ်န့ၣ်ပုာ်လ၊ အဲဘဲသုဉ်အတံးမတံာ်အအိဉ်ဒီး ဒီး တံးမယာ် တံးရသုဉ်ညါတံးလိဉ်ထီဉ်အီအါအါန့ၣ်လီ။
- D** တံးအိဉ်ဒီးသုဉ်ညါကတံာ်- မုာ်တံးဂုာ်လီဟ်ကဲဒီးပုာ်လဲသးတုးသီးန့ၣ်လီ, တံးဝဲထီဉ်ဒီးမကွာ်တံးလီပုာ်တကဒီးဖျါလအကလုာ်,တံးကမုာ်ခါ, သန့န့ၣ်, မုာ်မုာ် ပုဉ်ခါသုဉ်ညါတံးလိဉ်ထီဉ်ဘၣ်အအိဉ်ဒီးဘၣ်လီ, တံးအိဉ်ဒီးတံးမတံာ်အအကုာ်တံးလအအီဖျါဖျါဒီးအိဉ်ဒီးတံးသုဉ်တံးသးလ၊ တံးအိဉ်ဒီးတံးကွာ်ကွာ်တံးလီတံးလ၊ မုာ်မုာ် တံးမလ၊သုဉ်ကဲလီန့ၣ်မုာ်တံးလ၊ပုာ်အီအါအါန့ၣ်လီ။
- E** တံးလီသုဉ်ညါ- တံးနံာ်ပါဒီး နီၢ်လီလီသး ပတံးတုာ်ဘၣ်, တံးပညိဉ်ကွာ်စိ, ဒီးတံးလဲထီဉ်ဒီး ပုာ်အကတဖန်န့ၣ်လီ, တံးအပုဉ်ယုာ်ဒီး တံး ဟ်သုဉ်ဟ်သးဒီး တံးဟ်ပုာ်နီဉ် သးအတံးတံးဂုာ်ဘၣ်ဒီး, တံးဘၣ်ထီဉ်လ၊ ပုာ်အကတဖန်အအိဉ်ဒီး, တကတံာ်ထီ တံးအတံးလ၊အအိဉ်ဒီး တံးဟ်သုဉ် ဟ်သးလ၊ အအိဉ်ဒီးသးဒီး အအိဉ်ထီဉ်အတံးတဖန်န့ၣ်လီ။

ယကွဲမုာ်န့ၣ်လ၊ နကဟ်ပဉ်ယုာ်မသကိးတံးဒီးယ၊လ၊ တံးမသကိးတံးဒီး ပုာ်မသကိးတံးတဖန်, ယုထံဉ်န့ၢ် ပုာ်တဝါတံးမသကိးတံးတဖန်, ဒီးဟ့ၣ်ကံာ်ဟ့ၣ်ဘါပုာ်မတံးဖိဒီး ကိုဖိတဖန်န့ၣ်တက့ၢ်. ဒီဖျါတံးဟ်ဖျါဒီး မသကိးတံးတပုာ်အီအီ, ပကမကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ်တံး ဒီး မတံးအဂုးကတံာ်လ၊ တံးဒုးန့ၣ်ဖျါထီဉ် H-PRIDE ကိးမုာ်န့ၣ်ဒဲးန့ၣ်လီ။ ယအိဉ်ဒီး တံးအိဉ်လီသးလ၊ ယကမသကိးဘၣ်တံး ဒီးန့ၣ်လီ။ မပကအိဉ်သကိးဒီး တံးမလီနံနံလ၊ အကဲထီဉ်ကဲထီအဂုးကတံာ်တက့ၢ်။

ပုးဒီးတံးဟ်ကဲအါ,

Dr. Devon Q. Horton
ပုာ်အုာ်တံး (Superintendent)